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-PROJEKT - 

PROTOKÓŁ NR XLV/14                                 

SESJI RADY GMINY KOBIERZYCE 

Z DNIA 26 września 2014 ROKU 

XLV Sesję Rady Gminy otworzył o godz.9.00  przewodniczący Rady Gminy - p. Czesław Czerwiec. 

Przywitał radnych i przybyłych gości.  

Obecni na posiedzeniu byli:  

Radni Gminy Kobierzyce 

Wójt Gminy-Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus 

Sekretarz Gminy – Maria Wilk 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz /Kancelaria Casus Iuris/ 

Grzegorz Maszka- główny specjalista ds. architektury i budownictwa 

Elżbieta Nawrocka - główny specjalista ds. ochrony środowiska 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec stwierdził, iż Rada jest władna do podejmowania 

uchwał. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: 

 

Czy są uwagi, wnioski do porządku obrad?  

Kto jest za przyjęciem zaproponowanego przed chwilą porządku obrad? 

Za – jednogłośnie 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i wygląda on następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XLV Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIII oraz z XLIV Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kobierzyce. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Programu „Kobierzycka Karta Dużej Rodziny” na lata 2015 – 2020. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi powiatowej nr 1979D oraz odcinka 

drogi powiatowej nr 1950D położonych na terenie Gminy Kobierzyce do kategorii dróg 

gminnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/392/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 

marca 2013 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Kobierzyce 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/396/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 

marca 2013 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/393/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 

marca 2013 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/395/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 

marca 2013 r. w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

odpadów oraz wysokości cen za te usługi. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/397/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 

marca 2013 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

14.  Interpelacje radnych. 

15. Zapytania radnych i sołtysów. 

16. Wnioski i sprawy różne.  

17. Zakończenie obrad.                                                                               

 

Ad.3. 

Przyjęcie protokołu z XLIII oraz z XLIV Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy ktoś z Państwa ma uwagi do protokołów z 

poprzednich sesji? 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto jest za przyjęciem protokołu z XLIII oraz z 

XLIV Sesji Rady Gminy? 

Za- 9 osób 

3 osoby nie brały udziału w głosowaniu 

Protokoły zostały przyjęte. 
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Ad.4. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec przedstawił informacje o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Poinformował o terminach kolejnych sesji tj. 

– 14.10.14 r.  oraz 12.11.14 r.  

 

Ad.5. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie z bieżącej działalności.  

 

 

Ad.6. 

Radna Regulska: Komisja Rewizyjna rozpatrywała skargę na 2 posiedzeniach – 21 sierpnia oraz 17 

września. Na drugim posiedzeniu Komisji Rewizyjnej pan Ligas dokładnie omówił sprawę  na 

podstawie mapki sytuacyjnej. Komisja Rewizyjna w głosowaniu jawnym w obecności 4 osób 

jednogłośnie uznała skargę za niezasadną. Obie nieruchomości mają dostęp do drogi publicznej. Jedna 

ma dojazd od działki drogowej nr 70 a druga z nieruchomości ma dojazd od działki  nr 27/3. 

  

  

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za” przy 3 osobach nie biorących udziału w głosowaniu  podjęła uchwałę  

 

XLV/652/14  w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kobierzyce. 

 

Ad.7. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. Celem uchwały jest wspieranie rodzin 

wielodzietnych czyli takich, w których wychowuje się 3 lub więcej dzieci, mowa tu również o 

rodzinach zastępczych. Wprowadza się ulgi w korzystaniu z międzygminnej komunikacji , z edukacji 

przedszkolnej jak również z dóbr kultury, sportu czy rozrywki. Drugą ważną wartością tego programu 

jest zaproszenie jako partnerów – przedsiębiorców. Kobierzycka Karta będzie realizowana w GOPS-

ie.  

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Radna Ziomek: Jakimi danymi statystycznymi dysponuje gmina – ile rodzin wielodzietnych 

zamieszkuje na terenie gminy? Ile jest rodzin z więcej niż trojką dzieci, czy mamy takie dane? 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: W uzasadnieniu jest napisane, że nasze dane szacunkowe to 220 

rodzin. Do karty prezydenckiej do dzisiaj zapisało się rodzin 56. Dane, którymi się posługujemy są to 

realne dane ze szkół i przedszkoli bo one mają wiedzę o posiadanym rodzeństwie, natomiast w 

ewidencji gminnej niestety takich danych nie ma, ale te dane szacunkowe uważam za dobrze 

przybliżone. 

Radna Ziomek: Wg danych pochodzących z GOPS-u na terenie naszej gminy jest 300 rodzin 

wielodzietnych. Karta dużej rodziny miała zachęcić do posiadania większej liczby dzieci. Czy zniżka 

20% na naukę gry czy śpiewu zachęci dzieci do skorzystania z zajęć? Ta zniżka powinna być co 

najmniej 50%. 
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Sekretarz Gminy Maria Wilk; Błędne jest takie myślenie, że karta dużej rodziny jest skierowana do 

rodzin korzystających z pomocy GOPS. Bez względu na to, co pokazują statystyki, my kierujemy 

Kartę nie tylko do rodzin korzystających z pomocy GOPS-u, ale po prostu do wszystkich rodzin 

wielodzietnych. W przyszłości będzie można podejść do tematu jeszcze raz. Zobaczymy jak Program 

będzie działał. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” podjęła uchwałę 

XLV/653/14  w sprawie Programu „Kobierzycka Karta Dużej Rodziny” na lata 2015 – 2020. 

 

Ad.8. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jest to kontynuacja działań Rady Gminy sprzed lat. Mamy 

świadomość, że w budżecie powiatowym sytuacja jest ciężka więc staramy się te drogi w miarę 

potrzeb realizować. Chcemy inwestować we własne drogi a za tym mieć lepszy wpływ , kontrolę nad 

tym. Są to elementy, które jak najbardziej służą mieszkańcom. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Radna Kasprzyk: Czy ktoś obliczył koszt utrzymania tych dróg? Droga dosyć ruchliwa, inwestycji 

będzie tam dużo. Przejmijmy wszystkie drogi powiatowe. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Powiat nie chce przekazać wszystkich dróg. 

Przejmujemy te drogi, gdzie są zaplanowane inwestycje. 

Radny Muraczewski Z.: Tych dróg przejęliśmy dużo, na jaki czas przejmujemy te drogi i czy w 

trudnej sytuacji gminy będzie można je oddać? 

Wójt Gminy Kobierzyce  Ryszard Pacholik: My i tak te drogi robimy. Jaki byłby sens zrobić drogę 

i potem ją oddać? 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za”  przy 2 osobach nie biorących udziału w glosowaniu oraz 2 osobach wstrzymujących 

się od głosu  podjęła uchwałę 

 

XLV/654/14  w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi powiatowej nr 1979D oraz odcinka 

drogi powiatowej nr 1950D położonych na terenie Gminy Kobierzyce do kategorii dróg 

gminnych. 
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Ad.9. 

p. Elżbieta Nawrocka omówiła pakiet projektów uchwał dot. gospodarowania odpadami 

komunalnymi . Główne zmiany, jakie proponujemy to m.in. to, że papier i makulatura będą 

wydzielane ze zbieranej frakcji odpadów suchych ( niebieski pojemnik/worek) a szkło zarówno białe 

jak i kolorowe będziemy gromadzić w jednym, zielonym pojemniku/worku . Na pojemnikach i 

workach pojawią się opisy, jakie odpady należy wrzucać  a jakie nie, a w przypadku niedopełnienia 

przez właściciela  nieruchomości obowiązku selektywnego zbierania odpadów, na pojemniku /worku 

pojawi się żółta (lub czerwona)  naklejka , co będzie skutkowało wszczęciem postępowania w celu 

ustalenia rzeczywistej opłaty za odpady. Zlikwidowany będzie limit dla mieszkańców na odpady 

zmieszane – będą zabierane przez firmę obsługującą mieszkańców w każdej ilości, a styropian 

budowlany i papę będzie można już odwozić na PSZOk w Pełczycach. Wdrożenie w życie przyjętych 

zmian systemu gospodarowania odpadami komunalnymi poprzedzi akcja edukacyjna dla 

mieszkańców Gminy. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Radna Ziomek: Czy gmina przeprowadziła kontrolę deklaracji ze stanem faktycznym od lipca 2013 

do dzisiaj? 

p. Elżbieta Nawrocka: Z tego co wiem, bo akurat  nie ja się zajmuję kontrolami lecz Referat 

Finansowy, takie kontrole odbywają się na bieżąco, po ewentualnych zgłoszeniach od mieszkańców , 

że ktoś nie złożył deklaracji lub gdy są inne podejrzenia.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Wpłynęło bardzo dużo deklaracji w stosunku do liczby osób 

zameldowanych, nie było potrzeby ingerowania w te deklaracje na etapie składania. Nie ma dużych 

tematów, że ktoś gdzieś śmieci nie zgłosił i nie opodatkował. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Nie ma dużych zaległości, spodziewaliśmy się, że 

będzie  z tym problem. Minimalna ilość tylko zalega. Mamy 19 tysięcy deklaracji. 

Radna Ziomek: 19 tysięcy osób a nie deklaracji. Chciałabym uzyskać informacje – nie ma pani 

skarbnik – jakie powinny być wpływy od 1 lipca 2013 r. do końca 2014 r.? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Odpowiedź będzie udzielona, choć nie wiem na ile ta odpowiedź 

rzutuje na to, co dzisiaj państwo głosujecie. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Kwoty dla mieszkańców nie zwiększamy. 

Radna Ziomek: Mam pytanie dotyczące tych naklejek. Czyli będzie przyjeżdżała firma, panowie 

będą otwierać worki i sprawdzać jak segregujemy? 

p. Nawrocka: Nie trzeba otwierać worków. Czasami to widać od razu, że jest zła segregacja. 

Radna Ziomek: Czyli mieszkaniec wróci do domu, zobaczy żółty trójkąt i nawet nie będzie wiedział, 

co zrobił źle. 

p. Nawrocka: Wraz ze zmianą systemu ruszy edukacja mieszkańców. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Indywidualna segregacja idzie dobrze. Problem mamy z odpadami z 

firm, które deklarują segregację a jednak jej nie przeprowadzają. Na kubłach wprowadzimy naklejki 

co można wrzucać a co nie. 

Radna Ziomek: A jak będzie na osiedlach? Ci, którzy segregują będą ponosili karę za tych co 

segregują źle i co wtedy? 
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Odbieramy każdą ilość odpadów zmieszanych czyli musimy zacząć 

edukować - jak nie jesteś pewien, to wrzuć do zmieszanych. Nie było źle w odpadach suchych w 

budynkach wielorodzinnych do tej pory. Dopuszczamy we wspólnotach do 7 rodzin, żeby rodziny te 

mogły składać deklaracje indywidualnie. To jest też dobre o tyle, że w przypadku, gdy wspólnota nie 

ma zarządcy, nie jest zorganizowana, deklarują jako pojedyncze gospodarstwa. 

Radna Ziomek: Składam wniosek żeby jakoś rozwiązać problem gałęzi. Worki są zbyt delikatne na 

gałęzie. 

p. Nawrocka: Można je zawieźć na PSZOK. Oficjalnie gałęzi palić nie można. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu podjęła uchwałę 

 

XLV/655/14  w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/392/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 

marca 2013 r. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Kobierzyce. 

Ad.10. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XLV/656/14  w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/396/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 

marca 2013 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów. 

Ad.11. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  przy 3 osobach wstrzymujących się od głosu  podjęła uchwałę 
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XLV/657/14  w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/393/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 

marca 2013 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemnik. 

 

Ad.12. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  przy  3 osobach wstrzymujących się od głosu  podjęła uchwałę 

 

XLV/658/14  w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/395/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 

marca 2013 r. w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

odpadów oraz wysokości cen za te usługi. 

Ad.13. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  przy  3 osobach wstrzymujących się od głosu  podjęła uchwałę 

 

XLV/659/14  w sprawie zmiany Uchwały nr XXIX/397/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 

marca 2013 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

Ad.14. 

Brak. 

Ad.15. 

Radna Kasprzyk: Proszę o informacje, na jakim etapie jest przejęcie domu z przeznaczeniem na dom 

dzienny dla osób starszych. W związku z remontem ulicy Spółdzielczej w Kobierzycach – czy firmy 

tam działające były zwolnione z podatku z tytułu remontu? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Potrzebny jest plan i dopiero po zmianie planu będzie 

możliwość przejęcia tego budynku. Co do podatków – sprawdzimy to. 

Radna Regulska: Czy gmina ma wpływ na regulację świateł przy kościele? 
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Regulacja świateł była kilkukrotna, ale niestety nie zdało to egzaminu. 

Musimy się spotkać z panem Ligasem  to omówić. 

Radna Ziomek: Odbyło się zebranie w Bielanach Wrocławskich. Nie było żadnego przedstawiciela 

urzędu gminy. Dlaczego? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Informacja o zebraniu wpłynęła do Urzędu dzień przed 

zebraniem. Mieliśmy już zaplanowane inne spotkania. Szanujmy się wzajemnie. Inni sołtysi zgłaszają 

zebrania, taki problem jest tylko w Bielanach. 

Radna Ziomek: Co z nowym statutem? 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Na następnej sesji postaramy się przedłożyć 

państwu projekt. 

Radna Ziomek: Było na zebraniu pytanie o zarastające chodniki zwłaszcza przy ulicy Kwiatowej. 

Nie będę poruszała tematu przejścia szkoła-ulica Kolejowa, bo to już kiedyś zostało poruszone. Nie 

wiem, czy coś w tej sprawie jest robione. Przy przystanku mieszkańcom chodziło o rondo 

spowolniające ruch, ale to się powtarza z zebrania na zebranie. Kolejny temat to fotoradar. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Fotoradary to nie gmina, możemy zawnioskować do inspekcji  ruchu 

drogowego. Sprawdzimy to.  

Radna Ziomek: Odnośnie tabliczek z nazwami ulic – zwłaszcza od południowej strony wyblakły 

strasznie. 

Radny Muraczewski Z.: Czy są jakieś rozmowy z ANR odnośnie ulicy Sosnowej i Świerkowej?  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Mówię o przejęciu 3,5 hektara pod teren boiska. To jest 

już kwestia finalna. W Warszawie będzie podpisanie aktu notarialnego w sprawie przejęcia gruntu w 

Żurawicach.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Dzisiaj żeby przejąć grunt musimy mieć cel. Ten grunt, o którym pan 

wójt mówił – mowa o rozbudowie obiektu wielofunkcyjnego, terenu rekreacyjnego, boiska. Na boisku 

w Bielanach ma być rozbudowa szkoły – jak ktoś pyta, po co nam dwa boiska. Grunt, o którym pan 

Zenon mówi nie ma na razie celu – bynajmniej w budżecie – musi być jakiś projekt, cel. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Żeby przejąć te 3,5 hektara robimy astronomiczne 

rzeczy. Udowadniamy koncepcje żeby tylko przejąć. 8 lat staramy się o przejęcie tego gruntu. W 

Agencji jest teraz dobra wola. 

Radny Stadnik: W Księginicach jest problem – tam przechodzi tranzyt 24 godziny na dobę. Mam 

prośbę, żeby ktoś, jakaś grupa robocza, zajęła się tym problemem, żeby ludzie tam mieszkający mogli 

normalnie żyć. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Była o tym audycja, o drodze w Żórawinie-tam jest 

gorzej bo tam jest aleja dębów. Nie wiem już co można z tym zrobić, ile można to zgłaszać, gdzie 

jeszcze występować. To się wiąże z uruchomieniem punktu w Karwianach. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Z tym ruchem jest podobnie wszędzie. Rano 

około godziny 7, jak wyjeżdżam z ulicy Lipowej w ulicę Chabrową, to od miasta jedzie dziesiątki 

samochodów – czyli ulicą Kutrzeby od Ołtaszyna -  skręcają w Chabrową, następnie skręcają w prawo 
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dalej do ronda na Zwycięskiej. Rondo rozwiązuje sprawę w większości, nie tak jak światła. 

Mieszkańcy tego osiedla jadą na okrętkę przez Wysoką. Dojeżdżam do drugiego skrzyżowania i ja do 

Bielan 1 a 10 w drugą stronę. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Kwestia Wschodniej Obwodnicy Wrocławia. Schodzą 

z budowy obwodnicy wschodniej jako obwodnicy. Będzie budowana normalna droga 7 metrowa, 

dwukierunkowa, jednojezdniowa, a nie obwodnica. Daliśmy w naszych warunkach to, co zapisaliśmy 

w miejscowym planie przed kilkunastoma  laty czyli zwykła droga łącząca Karkonoską z Wysoką z 

wszystkimi włączeniami towarzyszącymi /ekrany, ścieżka rowerowa itd./. To nie będzie obwodnica 

jako czteropasmowa, tylko normalna zwykła droga. Nasza propozycja jest taka czyli ten wariant 

zachowany jeszcze w 2000 roku i również włączenie węzła magnickiego jako kolejny element a więc 

tranzyt puszczony z Magnic czy koło Domasławia. Na pewno nie będzie tam czteropasmowa 

obwodnica BŁD tylko droga łącząca Karkonoską z Wysoką. Nasza propozycja jest taka, żeby 

wszystkie samochody ciężarowe z drogi krajowej nr 8 były kierowane na AOW. Bo BŁD łączy się w 

jednym miejscu z AOW więc jadąc AOW będzie można szybciej dojechać dużą, szeroką drogą AOW 

na ósemkę niż BŁD. 

Radna Kasprzyk: Na poprzedniej sesji zgłaszałam sprawę wywozu gliny i ziemi na drogę nr 8. Do 

dzisiaj nic się nie zmieniło. Wywożenie błota na taką drogę, o takim natężeniu ruchu jest 

niebezpieczne. Radny Węgłowski zgłaszał na ostatniej sesji sprawę podcinki drzew w Krzyżowicach – 

w dalszym ciągu leżą tam gałęzie i utrudniają ruch drogowy. Mieszkańcy Kobierzyc dziękują za drogi, 

za nowe ulice, ale proszą o przegląd oznakowania pionowego bo jest trochę kolizyjne. Cmentarze – 

należałoby ogłosić przetarg na obsługę tych cmentarzy, żeby to miało ręce i nogi. Proszę o 

przygotowanie kosztów tegorocznych dożynek.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jakby każdy wykosił trawę koło swoich grobów to by 

było dobrze.  

Radna Regulska: Mam taki wniosek, żeby zrobić przegląd tablic ogłoszeniowych znajdujących się w 

sołectwach i usunąć te, które są w złym stanie. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Fundusz sołecki – cel był taki, żeby te drobne sprawy 

były realizowane przez fundusz sołecki – wiaty, tablice ogłoszeniowe itp. Zastanówmy się nad tym. U 

nas większość pieniędzy z funduszu idzie na pikniki, biegi, festyny. Jest przesyt imprez lokalnych. 

Podoba mi się Domasław – tam zostały zatrudnione osoby do pielęgnacji parku i wygląda to pięknie. 

Radna Ziomek: Gmina nie posiada własnych pieniędzy. Pieniądze które ma - ma z podatków 

mieszkańców. Najlepiej zabrać wszystkim wszystko i kazać im jeszcze pracować. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Szanowna Pani, niech pani się zapozna z ustawą 

o funduszu sołeckim, na jakie cele powinien być wydatkowany i wtedy będzie pani wiedzieć. 

Ad.16. 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Zamykam XLV Sesję Rady Gminy. 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20140926 

 

Protokołowała:                                                                                           Przewodniczący Rady Gminy  

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                              Czesław Czerwiec 


